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စက္တင္ဘာ ၁၄၊ ၂၀၁၉

မႏၲေလးတိုင္းေဒသႀကီး ဒုတိယအႀကိမ္ 
လႊတ္ေတာ္ ၁၅ ႀကိမ္ေျမာက္ပုံမွန္အစည္း 
အေဝး ဒုတိယေန႔၊ စက္တင္ဘာ ၁၃ ရက္ေန႔ 
က မိတၳီလာမဲဆႏၵနယ္အမွတ္ ၁ မွ လႊတ္ 
ေတာ္ကုိယ္စားလွယ္ ဦးေအာင္ေက်ာ္မိုးမွ 
''ၿငိမ္းခ်မ္းစြာစုေဝးခြင့္ႏွင့္ ၿငိမ္းခ်မ္းစြာစီတန္း 
လွည့္လွည္ခြင့္ဆိုင္ရာ ဥပေဒႏွင့္နည္းဥပေဒ 
မ်ားအား ေဒသႏၲရအမိန္႔မ်ားႏွင့္ စည္းကမ္း 
ခ်က္မ်ားက ေက်ာ္လြန္လႊမ္းမိုးေနျခင္း၊ ကန္႔ 
သတ္ခ်ဳပ္ခ်ယ္မႈမ်ား မ်ားျပားေနျခင္းတို႔ 
သည္ ဒီမိုကေရစီစနစ္ကို ေဖာ္ေဆာင္ေန 
ေသာ ႏိုင္ငံတစ္ခုအေနျဖင့္ ႏိုင္ငံသားအခြင့္ 
အေရးမ်ား ဆုံး႐ႈံးေနမႈတို႔အား မည္ကဲ့သို႔ 
ေျဖရွင္းေဆာင္႐ြက္သြားမည္ကို သိရွိလို 
ေၾကာင္း"" ေမးျမန္းခဲ့ရာ လုံၿခံဳေရးႏွင့္နယ္စပ္ 
ေရးရာဝန္ႀကီးဌာနဝန္ႀကီး ဗိုလ္မႉးႀကီးေက်ာ္ 
ေက်ာ္မင္းမွ ''ေဒသႏၲရအမိန္႔ပါ စည္ကမ္း 
ခ်က္မ်ားသည္ ထုတ္ျပန္ထားရွိသည့္ ဥပေဒ၊ 
နည္းဥပေဒမ်ားအား ဆန္႔က်င္ေက်ာ္လြန္၍ 
ထုတ္ျပန္ထားျခင္းမရွိတဲ့အတြက္ ၿငိမ္းခ်မ္း 
စြာစုေဝးခြင့္ႏွင့္ ၿငိမ္းခ်မ္းစြာစီတန္းလွည့္ 
လည္ခြင့္ ေလွ်ာက္ထားသူပုဂၢိဳလ္ႏွင့္ အဖြဲ႕ 
အစည္းမ်ားအား ဥပေဒ၊ နည္းဥပေဒပါ 
သတ္မွတ္ခ်က္မ်ားႏွင့္အညီ ေဆာင္ရြက္ခြင့္ 
ေပးျခင္းသာျဖစ္ပါေၾကာင္း"" ေျဖၾကားခဲ့ 
သည္။ 

ဆက္စပ္ေမးခြန္းအျဖစ္ ဦးေအာင္ေက်ာ္ 
မိုးက ''ကြၽန္ေတာ့ရဲ႕ တင္ျပခ်က္ေတြထဲမွာ 
ပါတာရွိပါတယ္။ ကိုယ္ေရးအက်ဥ္းေတြနဲ႔ 
တင္ျပေတာင္းခံတယ္ဆိုတဲ့ကိစၥကို မေျပာ 
လိုေသာ္လည္းပဲ ၿငိမ္းစုစီနဲ႔ပတ္သက္ၿပီး 

ေတာ့ ေဟာေျပာေဆြးေႏြးတဲ့အခါမွာ သက္ 
ဆိုင္ရာေနရာေဒသေတြမွာ စကားေျပာစင္ 
မလုပ္ရဘူး အသံခ်ဲ႕စက္မသုံးရဘူးဆိုတာ 
ေတြကေကာ ဥပေဒနဲ႔အညီပဲ တားျမစ္ထား 
တာလားလို႔ သိခ်င္ပါတယ္""ဟု ေမးျမန္း 
ခဲ့သည္။ 

ယင္းေမးခြန္းအေပၚ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒မွ 
''ဒါကေတာ့ ခုနက ေျဖသြားတဲ့အထဲမွာ 
ေနရာေဒသတိုင္းကိုေတာ့ မဆိုလိုဘူး။ 
တျခား လိုအပ္တဲ့ ေဒသႏၲရမွာဆိုရင္ေတာ့ 
ဒီလိုတားျမစ္ခ်က္ေလးေတြကို သတ္မွတ္ 
ေပးထားတာပါ ရွိပါတယ္လို႔ ဒါေျပာထားၿပီး 
သားျဖစ္ပါတယ္။ အဲ့တာေၾကာင့္မလို႔ ဒီလို 

ခြင့္မျပဳတာဟာလည္း လိုအပ္ခ်က္အရ 
ခြင့္မျပဳတာပဲ ျဖစ္ပါတယ္။ ကိုယ္စားလွယ္ 
ႀကီး တင္ျပတဲ့ထဲမွာလည္း တိတိက်က်နဲ႔ 
ဘယ္ေန႔၊ ဘယ္ေဒသမွာ ဘယ္လိုတားဆီး 
ခံရတယ္ဆိုတာကို မပါဘူးေလ။ ဒါေၾကာင့္ 
မို႔လို႔ ဒါကိုေတာ့ ကြၽန္ေတာ္ေမးျမန္းခြင့္မျပဳ
ပါဘူး""ဟု တားျမစ္ခဲ့သည္။ 

ဦးေအာင္ေက်ာ္မုိးမွ ''ၿမိဳ႕နယ္အားလုံးမွာ 
အဲ့ဒီအခ်က္က ကန္႔သတ္ထားတာျဖစ္ပါ 
တယ္""ဟု တင္ျပေသာ္လည္း လႊတ္ေတာ္ 
ဥကၠ႒မွ ဆက္လက္ေမးျမန္းခြင့္မျပဳခဲ့ေပ။ 

(ကုိးကား- - ကေနာင္အင္စတီက်ဳေဖ့စ္ဘြတ္ခ္)

ၿငိမ္းစုစီဥပေဒႏွင့္နည္းဥပေဒမ်ားကုိ  ေဒသႏၱရအမိန္႕မ်ားက  ေက်ာ္လြန္ေနသည့္အေပၚ 

ေျဖရွင္းေပးရန္  မႏၱေလးတုိင္းလႊတ္ေတာ္တြင္  ေမးျမန္း
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၇

စက္တင္ဘာ ၁၂၊ ၂၀၁၉  

ရခိုင္ျပည္နယ္ လႊတ္ေတာ္အစည္းအေဝးမ်ား၌ အတည္ျပဳခဲ့ 
ေသာအဆိုမ်ားအနက္ ရခိုင္ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕က ေဆာင္ရြက္ထား 
ရွိမႈကို အေၾကာင္းမျပန္ေသးေသာ အဆုိ ၂၈ ခုရွိေၾကာင္း လႊတ္ေတာ္ 
ဒုဥကၠ႒ ဦးျမ သန္းက ေျပာသည္။

ဒုတိယအႀကိမ္ ရခိုင္ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္သက္တမ္းတြင္ ျပဳလုပ္ 
ခဲ့ေသာ ပံုမွန္၊ အထူး၊ အေရးေပၚအစည္းအေဝးမ်ား၌ လႊတ္ေတာ္က 
အတည္ျပဳထား သည့္ အဆို ၅၅ ခုရွိေၾကာင္း ၎ က ဆုိသည္။

''လႊတ္ေတာ္က အတည္ျပဳထားတဲ့ အဆို ၅၅ ခုမွာ အစိုးရက 
ေဆာင္ရြက္ထားမႈေတြကို အေၾကာင္းၾကားတာ ၂၇ ခုပဲ ရွိပါေသး 
တယ္။ မၾကာခင္ပဲ လႊတ္ေတာ္သက္တမ္းက ကုန္ဆံုးေတာ့မွာ ျဖစ္ပါ 
တယ္""ဟု ဦးျမသန္းက ေျပာသည္။

လႊတ္ေတာ္ကအတည္ျပဳထားၿပီး အစိုးရအဖြဲ႕က ေဆာင္ရြက္ထား 
မႈ အေျခအေနကုိ အေၾကာင္းျပန္ၾကားရာတြင္ အားရေက်နပ္ေလာက္ 

သည့္အေနအထားတြင္မရိွေၾကာင္း ေမာင္ေတာမဲဆႏၵနယ္မွ ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေမာင္အုန္းက ေျပာသည္။

ရခိုင္ျပည္နယ္သည္ ARSA အၾကမ္းဖက္အဖြဲ႕၏ အၾကမ္းဖက္ 
တိုက္ခိုက္မႈ၊ တပ္ႏွင့္ ရခိုင္လက္နက္ကိုင္အဖြဲ႕ မၾကာခဏတိုက္ပြဲ 
ျဖစ္ပြားေနမႈမ်ားေၾကာင့္ အစိုးရအဖြဲ႕၏တာဝန္မ်ားသည္ အျခား 
တိုင္းေဒသႀကီး၊ ျပည္နယ္မ်ားထက္ ႐ႈပ္ေထြးေၾကာင္း အစိုးရအရာရွိ 
တစ္ဦးက ေျပာသည္။

တုိင္းေဒသႀကီး (သုိ႔မဟုတ္) ျပည္နယ္အစိုးရသည္ သက္ဆုိင္ရာ 
တုိင္းေဒသႀကီး (သို႔မဟုတ္) ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္က အခါအား 
ေလ်ာ္စြာခ်မွတ္သည့္ အုပ္ခ်ဳပ္ေရးဆုိင္ရာ ဆံုးျဖတ္ခ်က္မ်ားကို 
အေကာင္အထည္ေဖာ္ေဆာင္ရြက္ရမည္၊ မိမိ၏အေရးယူေဆာင္ 
ရြက္ခ်က္မ်ားကို သက္ဆုိင္ရာတုိင္းေဒသႀကီး (သုိ႔မဟုတ္) ျပည္နယ္ 
လႊတ္ေတာ္သို႔ ျပန္လည္အစီရင္ခံရမည္ဟု ၂၀၀၈ ဖြဲ႕စည္းပံုအေျခခံ 
ဥပေဒပုဒ္မ ၂၅၈ (က) တြင္ ျပ႒ာန္းထားသည္။
(ကိးုကား-https://7daydaily.com)

အတည္ျပဳထားသည့္  အဆုိ  ၂၈  ခုႏွင့္  ပတ္သက္ၿပီး  ေဆာင္ရြက္ထားမႈကို 

ရခိုင္ျပည္နယ္အစိုးရက  အေၾကာင္းမျပန္ေသးဟုဆို

စက္တင္ဘာ ၁၃၊ ၂၀၁၉  

နာဂေဒသအပါအဝင္ စစ္ကိုင္းတိုင္းရွိ 
ခုနစ္ၿမိဳ႕နယ္တြင္ တုံ႔ျပန္ႏိုင္စြမ္းအားေကာင္း 
ေသာ လူထုစီမံကိန္းေဆာင္ရြက္ရန္  စီစဥ္ 
ေနေၾကာင္း စစ္ကိုင္းတိုင္း စည္ပင္သာယာ 
ေရးဝန္ႀကီး ဦးျမင့္ၾကည္က ေျပာသည္။

ယင္းစီမံကိန္းကုိ စိုက္ပ်ဳိးေရး၊ ေမြးျမဴ 
ေရးႏွင့္ ဆည္ေျမာင္းဝန္ႀကီးဌာန၊ ေက်းလက္ 
ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရးဦးစီးဌာနက ၂၀၁၉-၂၀၂၀ 
ဘ႑ာေရးႏွစ္အတြင္းေဆာင္ရြက္မည္ျဖစ္ 
ၿပီး နာဂကိုယ္ပိုင္အုပ္ခ်ဳပ္ခြင့္ရေဒသ ေလရွီး၊ 
လဟယ္၊ နန္းယြန္းအပါအဝင္ ကေလးဝ၊ 
ေမာ္လိုက္၊ မင္းကင္း၊ ေဖာင္းျပင္ၿမိဳ႕နယ္တို႔ 
တြင္ ေဆာင္ရြက္မည္ျဖစ္သည္။

စစ္ကိုင္းတိုင္း ေက်းလက္ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳး 
ေရးဦးစီးဌာန ၫႊန္ၾကားေရးမွဴး ဦးဝင္းေက်ာ္ 
မ်ဳိးက ''တုံ႔ျပန္ႏိုင္စြမ္းအားေကာင္းေသာ 
လူထုစီမံကိန္းက လုပ္မွာပါ။ လႊတ္ေတာ္က 
ေတာ့ အတည္ျပဳၿပီးၿပီေျပာတယ္။ အတည္ 
ျပဳၿပီးရင္ လာမယ့္ ၂၀၁၉-၂၀ မွာ စလုပ္မွာ 
ပါ။ ဒီစီမံကိန္းမွာက အသက္ေမြးဝမ္း 

ေက်ာင္းေတြေရာ၊ နည္းပညာနဲ႔ အရင္းအႏွီး 
ေရာ လုပ္ေပးမယ္။ လူထုဗဟိုျပဳစီမံကိန္းလို 
လုပ္ငန္းေတြလုပ္ေပးမယ္။ အခုဟာက 
အသက္ေမြးဝမ္းေက်ာင္း ပုိလာတာေပါ့။ စုိက္ 
ပ်ဳိးေရး၊ ေမြးျမဴေရး စတဲ့အသက္ေမြးဝမ္း 
ေက်ာင္းလုပ္ငန္းေတြပါမယ္""ဟု ေျပာသည္။

အဆုိပါလူထုစီမံကိန္းသည္ စစ္ကိုင္း 
တုိင္း ခုနစ္ၿမိ ႕ဳနယ္ရိွ ေက်းရြာမ်ားတြင္ လူဦးေရ 
အလိုက္ ေငြသုံးစြဲမည္ျဖစ္ၿပီး အသက္ေမြး 
ဝမ္းေက်ာင္းလုပ္ငန္းမ်ား လုပ္ေဆာင္မည္ 
ျဖစ္၍ တစ္ဦးခ်င္းစီ၏ ဝင္ေငြတိုးႏိုင္သျဖင့္ 
ေဒသဖြံ႕ၿဖိဳးေရး အေထာက္အကူျပဳေၾကာင္း 

၎က ေျပာသည္။
ေလရွီးၿမိဳ႕နယ္ တိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ 

ေတာ္ ကိုယ္စားလွယ္ ဦးရိထင္က ''ေဒသခံ 
ေတြရဲ႕ လိုအပ္ခ်က္ေတြကို ေဒသခံေတြနဲ႔ 
ေပါင္းၿပီး စီမံကိန္းအေကာင္အထည္ေဖာ္ 
မယ္လို႔ သူတို႔ရဲ႕စီမံခ်က္မွာပါတယ္။ ေဒသခံ 
ေတြ အဓိက ဘာလိုသလဲ၊ ဥပမာ-စိုက္ပ်ဳိး 
ေရးလား၊ က်န္းမာေရးလား၊ ပညာေရးလား၊ 
လမ္းပန္းဆက္သြယ္ေရးလား၊ ဒီဟာေတြ 
အဓိကထားၿပီး သူတို႔ရဲ႕ လိုအပ္ခ်က္ေတြကို 
ရြာမွာရွိတဲ့ လူဦးေရအေပၚမူတည္ၿပီး ရြာႀကီး 
ရင္ ႀကီးသလို အေကာင္အထည္ေဖာ္မယ္လို႔ 
သိရပါတယ္""ဟု ေျပာသည္။

ယင္းစီမံကိန္းကို အာရွဖြံ႕ၿဖိဳးေရးဘဏ္၊ 
ဥေရာပသမဂၢႏွင့္ Trust Fund တို႔၏ 
ေထာက္ပံ့ေငြ ကန္ေဒၚလာ ၃၆ ဒသမ ၄၈ 
သန္း၊ အာရွဖြံ႕ၿဖိဳးေရးဘဏ္ေခ်းေငြ ကန္ 
ေဒၚလာ ၁၈၉ ဒသမ ၁၀ သန္းႏွင့္ အစိုးရ 
ထည့္ ဝင္ေငြ ကန္ေဒၚလာ ၁၉ ဒသမ ၃၆ 
သန္း စုစုေပါင္း ကန္ေဒၚလာ ၂၄၄ ဒသမ ၉၄ 
သန္းျဖင့္ ေဆာင္ရြက္မည္ျဖစ္သည္။
(ကိးုကား - https://7daydaily.com)

စစ္ကိုင္းတိုင္းတြင္  တုံ႕ျပန္ႏိုင္စြမ္းေကာင္းေသာ  လူထုစီမံကိန္း  ေဆာင္ရြက္ရန္စီစဥ္

ဓာတ္ပုံ-Myanmar National Portal

စစ္ကုိင္းတုိင္းေဒသႀကီး စည္ပင္သာယာေရး 
ဝန္ႀကီး ဦးျမင့္ၾကည္
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ျပည္နယ္ႏွင့္တုိင္းေဒသႀကီး လႊတ္ေတာ္မ်ားဆုိင္ရာ သတင္းစာစဥ္ အတြဲ(၃)၊ အမွတ္-၈၇

စက္တင္ဘာ ၉ ၊ ၂၀၁၉  

ဒုတိယအႀကိမ္၊ ပဲခူးတိုင္းေဒသႀကီးလႊတ္ေတာ္ (၁၃) ႀကိမ္ေျမာက္ ပံုမွန္အစည္းအေ၀း၊ 
ပထမေန႔တြင္ ျပည္ၿမိဳ႕နယ္မဲဆႏၵနယ္အမွတ္ (၂) ကိုယ္စားလွယ္ ဦးေက်ာ္ေဇယ်မွ ''ပဲခူးတိုင္း 
ေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕မွ အေကာင္အထည္ေဖာ္ေဆာင္ရြက္မည့္ စီမံကိန္းမ်ား၊ ပုဂၢလိကအဖြဲ႕ 
အစည္းမ်ား၊ ကုမၸဏီမ်ားနွင့္အက်ိဳးတူေဆာင္ရြက္မည့္ စီမံကိန္းမ်ားႏွင့္ပတ္သက္၍ လႊတ္ 
ေတာ္သို႕ မပ်က္မကြက္ ရွင္းလင္းတင္ျပရန္ တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕သို႔ တိုက္တြန္းေၾကာင္း"" 
အဆိုကိုတင္သြင္းခဲ့သည္။

အဆိုရွင္မွ ''လႊတ္ေတာ္၏လုပ္ပိုင္ခြင့္ ျမႇင့္တင္ရန္မရည္ရြယ္ေၾကာင္းနွင့္ အစိုးရ၏လုပ္ 
ငန္းမ်ား ပြင့္လင္းျမင္သာေစရန္၊ အမွားအယြင္းနည္းၿပီး ျပည္သူလူထုကို ပိုၿပီးကိုယ္စားျပဳေစဖို႔"" 
ရည္ရြယ္ေၾကာင္း အဆိုတင္သြင္းစဥ္ ထည့္သြင္းေဆြးေႏြးခဲ့သည္။ 

ယင္းအဆုိကုိ ေပါင္းတည္ၿမိဳ႕နယ္မဲဆႏၵနယ္အမွတ္(၁)ကိုယ္စားလွယ္ ဦးရဲလင္းႏိုင္မွ 
ဖြဲ႕စည္းပုံ အေျခခံဥပေဒ ပုဒ္မ ၂၅၁ ၊ ၂၅၈(က) ၊ တိုင္းေဒသႀကီး/ျပည္နယ္အစိုးရအဖြဲ႕ဥပေဒ
မ်ားအရ ''စီမံကိန္းမ်ားကိုသက္ဆိုင္ရာတိုင္းေဒသၾကီး သို႔မဟုတ္ ျပည္နယ္လႊတ္ေတာ္ 
သေဘာတူညီခ်က္ျဖင့္ အေကာင္အထည္ေဖာ္ ေဆာင္ရြက္ရမည္"" ဆုိသည့္ ျပဌာန္းခ်က္အရ 
အဆိုေအာင္ျမင္ပါက လႊတ္ေတာ္သို႔ အသိေပးတင္ျပ႐ုံသာေဆာင္ရြက္ၿပီး ဥပေဒအရေပးထား 
သည့္ လႊတ္ေတာ္၏လုပ္ပိုင္ခြင့္တာ၀န္အပိုင္း ေလွ်ာ့ခ်နိုင္သျဖင့္ အဆိုကို လက္ခံေဆြးေႏြးရန္ 
မသင့္ေၾကာင္း ကန္႔ကြက္ေဆြးေႏြးခဲ့သည္။ 

အဆိုရွင္ ဦးေက်ာ္ေဇယ်မွ ''ဘတ္ဂ်က္ႏွစ္အလိုက္ေဆာင္ရြက္သည့္ ေဒသႏၲရစီမံကိန္း 
မ်ားသာ အစိုးရတင္ျပၿပီး အစိုးရႏွင့္အက်ဳိးတူေဆာင္ရြက္သည့္ လုပ္ငန္းမ်ား၊ BOT၊ PPP 
လုပ္ငန္းကို လႊတ္ေတာ္သို႔တင္ျပရန္ႏွင့္ အမွားအယြင္းနည္းပါးေအာင္ ရည္ရြယ္ေၾကာင္း"" 
ထပ္မံတင္ျပခဲ့သည္။ ထုိ႔ျပင္  ပန္းေတာင္းၿမိဳ႕နယ္ မဲဆႏၵနယ္အမွတ္ (၁) ကိုယ္စားလွယ္ 
ေဒၚဇင္မိုးထိုက္မွအဆိုကုိ ေထာက္ခံေဆြးေႏြးခဲ့သည္။

သုိ႔ေသာ္ ကန႔္ကြက္သည့္ ကိုယ္စားလွယ္ရွိသျဖင့္ လႊတ္ေတာ္ဥကၠ႒မွ လႊတ္ေတာ္ဆိုင္ရာ 
နည္းဥပေဒအရ အဆိုကိုလက္ခံေဆြးေႏြးရန္သင့္/မသင့္ လွ်ဳိ႕ဝွက္မဲခြဲရာ မဲေပးခြင့္ရွိသူ ကိုယ္ 
စားလွယ္ (၆၈) ဦးအနက္ ေထာက္ခံမဲ (၂၈) မဲ ၊ ကန႔္ကြက္မဲ (၃၆) မဲ ၊ ၾကားေနမဲ (၄) မဲ ျဖင့္ 
အဆိုကို လႊတ္ေတာ္မွ လက္ခံေဆြးေႏြးရန္မသင့္ေၾကာင္း ေၾကညာခဲ့သည္။
(ကိးုကား-https://www.facebook.com/poppmyanmar)

  တနသၤာရီတိုင္းတြင္ ေရႀကီးေျမၿပိဳမႈ 
ေၾကာင့္ သဲႏွင့္ႏုန္းေျမမ်ား ဖံုးလႊမ္းခဲ့သည့္ 
လယ္ေျမႏွင့္ ႏွစ္စဥ္ေရလႊမ္း၍ စုိက္ပ်ဳိးမရ 
သည့္ လယ္ယာေျမ ဧက ၇၄၀ ကို ေတာင္သူ 
မ်ား၏ ဆႏၵအတိုင္း လယ္ယာေျမအကြက္ 
မ်ား ျပန္လည္ေဖာ္ေဆာင္ေပးမည္ျဖစ္ 
ေၾကာင္း တနသၤာရီတိုင္း စက္မႈလယ္ယာ 
ဦးစီးဌာနထံမွ သိရသည္။ တိုင္းအစိုးရ၏ 
ရန္ပံုေငြျဖင့္ စက္မႈလယ္ယာဦးစီးဌာနမွ 
လာမည့္ နို၀င္ဘာလတြင္ စတင္အေကာင္ 
အထည္ေဖာ္ေဆာင္ရြက္မည္ ျဖစ္ေၾကာင္း 
အထက္ပါဌာနမွ လက္ေထာက္ၫႊန္ၾကား 
ေရးမွဴး ဦးေအာင္ေဇာ္ဦးက ေျပာသည္။ 
အဆိုပါလယ္မ်ားကို ျပန္လည္ေဖာ္ေဆာင္ 
ေပးရန္ လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားက 
လႊတ္ေတာ္အစည္းအေ၀းတြင္ ေဆြးေႏြး 
ေလ့ရွိၿပီး လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ား၏ 
ေတာင္းဆိုခ်က္အရ တိုင္းေဒသႀကီးအစိုးရ 
၏ စီမံခန္႔ခြဲမႈျဖင့္ ျပဳလုပ္မည္ျဖစ္ေၾကာင္း 
၎ကေျပာသည္။ 
(ကုိးကား-http://www.daweiwatch.com)

  စီမံကိန္းလုပ္ငန္းမ်ား  အေကာင္ 
အထည္ေဖာ္ရာတြင္ ေႏွာင့္ေႏွးၾကန္႔ၾကာမႈ  
မရွိေရး လႊတ္ေတာ္ကိုယ္စားလွယ္မ်ားကို  
အသိေပး၍ ပူးေပါင္းေဆာင္ရြက္ရန္ ႏုိင္ငံ 
ေတာ္၏အတုိင္ပင္ခံပုဂၢိဳလ္က တနသၤာရီ 
တုိင္းေဒသႀကီးအစိုးရအဖြဲ႕ႏွင့္ ေတြ႕ဆံုစဥ္ 
မွာၾကားခဲ့သည္ဟု ဆုိသည္။ စက္တင္ဘာ 
၁၃ ရက္က  ေနျပည္ေတာ္တြင္  ေဒၚေအာင္ 
ဆန္းစုၾကည္ဦးေဆာင္၍ ျပည္ေထာင္စု 
၀န္ႀကီးမ်ား၊ တနသၤာရီတုိင္းအစိုးရ အဖြဲ႕၀င္ 
မ်ားႏွင့္ တုိင္းလႊတ္ေတာ္အမတ္မ်ား သံုးပြင့္ 
ဆိုင္ေတြ႕ဆံုေဆြးေႏြးစဥ္ အထက္ပါအတုိင္း 
ၫႊန္ၾကားခဲ့ျခင္းျဖစ္ေၾကာင္း ဘုတ္ျပင္း 
အမ်ဳိးသားလႊတ္ေတာ္အမတ္ ဦးခင္မ်ဳိး၀င္း 
ထံမွ သိရသည္။ 

 (ကုိးကား - https://7daydaily.com)

သတင္းတို
အစိုးရနွင့္  အက်ဳိးတူေဆာင္ရြက္ၾကမည့္

စီမံကိန္းလုပ္ငန္းမ်ား  လႊတ္ေတာ္သို႕   မပ်က္မကြက္

တင္ျပရန္  တိုက္တြန္းေၾကာင္းအဆို  ႐ႈံးနိမ့္

လႊတ္ေတာ္တြင္ ဦးေက်ာ္ေဇယ် (ယာပံု) မွ ေမးခြန္းတစ္ခုေမးျမန္းေနစဥ္။  (ဓာတ္ပံု - Bago Region Hluttaw) 


